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Pozvánka na zasadnutie Prezídia SZFB 
 

 

V zmysle Stanov SZFB Vás pozývam na zasadnutie P-SZFB, ktoré sa uskutoční 

v pondelok dňa 18. marca 2024 od 18:30 hod. 

 on-line prostredníctvom aplikácie Microsoft Teams. 

 

 

 
 
 
S pozdravom     
 
                                                                          
                                              

 

 

 

    Mgr. Martin Kopejtko 

     prezident Slovenského zväzu florbalu 

 

 

 

 

 

V Košiciach, dňa 10. marca 2024 
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PROGRAM ZASADNUTIA 
 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

 

Číslo:    03 

Orgán:   Prezídium SZFB 

Dátum zasadnutia: 18. marec 2024 (pondelok) 

Čas zasadnutia: 18:30 h 

Miesto zasadnutia: MS Teams, on-line zasadnutie 

 

PROGRAM 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 

2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 

3. Správa o plnení uznesení 

4. Informácia o pripravovanom medzinárodnom podujatí 05.09. – 08.09.2024 Bratislava;  

U23: Fínsko, Švédsko, Švajčiarsko, Česko; muži Slovensko, Nemecko 

5. Kvalifikácia na MS Fínsko 2024 vo formáte 3+1 na Slovensku 

6. Informácia o školskej florbalovej postupovej súťaži "Super Florbal Pohár" v sezóne 2023/2024 

7. Rôzne 
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Zápisnica zo zasadnutia Prezídia SZFB 
 

Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 

Názov zasadajúceho orgánu Prezídium Slovenského zväzu florbalu 

Miesto konania zasadnutia online 

Deň konania zasadnutia 18.03.2024 

Čas začiatku zasadnutia 19:10 

Čas ukončenia zasadnutia 20:52 

Predsedajúci Juraj Hvozdík, výkonný viceprezident SZFB 

Zapisovateľ Pavol Vrábeľ 

 

Členovia orgánu prítomní na zasadnutí 

J. Hvozdík, J. Matejka, J. Klobučník, P. Bulko, R. Cibik, M. Kunštek 

Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí 

M. Kopejtko 

Hostia prítomní na zasadnutí 

-   

 

Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť 4 

Uznášaniaschopnosť áno 

Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia 4 

Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na 

prípravu zasadnutia dodržaná 

bola 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Číslo zápisnice P-SZFB/Z-03-2024 
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Schválený program zasadnutia 

 

Program:  

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 
2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 
3. Správa o plnení uznesení 
4. Informácia o pripravovanom medzinárodnom podujatí 05.09. – 08.09.2024 Bratislava;  

U23: Fínsko, Švédsko, Švajčiarsko, Česko; muži Slovensko, Nemecko 
5. Kvalifikácia na MS Fínsko 2024 vo formáte 3+1 na Slovensku 
6. Informácia o školskej florbalovej postupovej súťaži "Super Florbal Pohár" v sezóne 

2023/2024 
7. Rôzne 

 

Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 

• boli zaslané elektronicky k bodom 2,3,4,5,6,7 

• boli predložené na zasadnutí k bodom - 

• sú archivované na sekretariáte SZFB 
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Bod č. 1 Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 

 

Zasadnutie začalo z objektívnych dôvodov so 40 minútovým oneskorením o 19:10 hod. 

Na úvod zasadnutia privítal členov prezídia výkonný viceprezident zväzu Juraj Hvozdík. Prezident 

SZFB sa z dôvodu pracovných povinností zasadnutia nezúčastnil. 

 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

 

J. Hvozdík: navrhol za overovateľa zápisnice  Miroslava Kunšteka  a za zapisovateľa Pavla Vrábeľa. 

 

Zoznam podkladov k bodu 

• - 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/03/48-2024 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• za overovateľa zápisnice Miroslava Kunšteka a za zapisovateľa zápisnice Pavla Vrábeľa 

 

Hlasovanie o uznesení 

 

• ZA: 6 (Hvozdík, Matejka, Bulko, Klobučník, Cibik, Kunštek) 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 0   

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 2 Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 

 

Navrhovaný program zasadnutia 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 
2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 
3. Správa o plnení uznesení 
4. Informácia o pripravovanom medzinárodnom podujatí 05.09. – 08.09.2024 Bratislava;  

U23: Fínsko, Švédsko, Švajčiarsko, Česko; muži Slovensko, Nemecko 
5. Kvalifikácia na MS Fínsko 2024 vo formáte 3+1 na Slovensku 
6. Informácia o školskej florbalovej postupovej súťaži "Super Florbal Pohár" v sezóne 

2023/2024 
7. Rôzne 

 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

J. Hvozdík:  opýtal sa, či má niekto pozmeňujúci návrh k zaslanému programu zasadnutia 
 

Zoznam podkladov k bodu 

• Program zasadnutia P-SZFB - zaslané elektronicky 
 

Číslo uznesenia: P-SZFB/03/49-2024 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• program zasadnutia P-SZFB s navrhovanými zmenami: 

 
1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 
2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 
3. Správa o plnení uznesení 
4. Informácia o pripravovanom medzinárodnom podujatí 05.09. – 08.09.2024 Bratislava;  

U23: Fínsko, Švédsko, Švajčiarsko, Česko; muži Slovensko, Nemecko 
5. Kvalifikácia na MS Fínsko 2024 vo formáte 3+1 na Slovensku 
6. Informácia o školskej florbalovej postupovej súťaži "Super Florbal Pohár" v sezóne 

2023/2024 
7. Rôzne 

 
 

Hlasovanie o uznesení 

 

• ZA: 6 (Hvozdík, Matejka, Bulko, Klobučník, Cibik, Kunštek) 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 0   

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 3 Správa o plnení uznesení 

 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

• so správou oboznámil sekretár P. Vrábeľ 

J. Hvozdík: poznamenal k plneniu úlohy v zmysle Uznesenia P-SZFB/12/087-2023: prezident SZFB 
Martin Kopejtko na Konferencii SZFB dňa 01.07.2023 vo Zvolene v bode č. 6 programu „Správa o 
činnosti prezidenta a prezídia“  v rámci prezentácie odprezentoval  prítomným dokument „Nová 
dekáda florbalu“.,  že vychádzajúc aj z ostatného prezídia, kedy bol prezentovaný projekt 4F – Floorball 
Fit For Future, kde boli predstavené ciele a vízie, z ktorých sú niektoré už v pokročilých fázach, tak 
pomaly spejeme k tomu, že budeme môcť túto ulohu ukončiť. Nemyslí to ako ukončené vo význame, 
že je definitívny koniec len vo význame, že už vieme na čo sa máme zamerať aj z hľadiska toho 4F.  
Za neho toto plnenie priebežne trvá. 
J. Klobučník:  pokiaľ ide o neho, tak túto úlohu by sme mohli teoreticky uzavrieť schválením si cieľov, 
ktoré nadväzujú vlastne na tú víziu. Na najbližšom zasadnutí prezídia si to vieme prejsť spoločne a aj 
uzavrieť viac menej. 
J. Hvozdík: uvedené je potrebné si ešte prejsť a to aj z toho dôvodu, že sú naplánované pracovné 
stretnutia s regionálnymi radami, pričom z týchto stretnutí môže tiež niečo v uvedenej súvislosti vzísť.  
J. Klobučník: bolo by fajn, keby sme im predstavili už na týchto schôdzach tieto ciele, aby sme videli 
ako na to reagujú regióny. Informácie už regiónom zasielal, takže majú informácie o tom, že čo sa 
chystalo a teraz je už otázka iba o tom, či sa na to vôbec niekto pozrel alebo nie. 
 

Zoznam podkladov k bodu 

• Správa o plnení uznesení - zaslané elektronicky  

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/03/50-2024 

Prezídium SZFB 
a) berie na vedomie 

Plnenie úlohy v zmysle Uznesenia P-SZFB/12/087-2023: prezident SZFB Martin Kopejtko 
na Konferencii SZFB dňa 01.07.2023 vo Zvolene v bode č. 6 programu „Správa o činnosti 
prezidenta a prezídia“  v rámci prezentácie odprezentoval  prítomným dokument „Nová 
dekáda florbalu“.  
Stav: nesplnené 

b) schvaľuje 
Nový termín splnenia úlohy v nadväznosti na projekt Floorball Fit For Future: priebežne  
zodpovední: prezídium SZFB 

      Stav: plnené priebežne – úloha trvá 
 

Hlasovanie o uznesení 

• ZA: 6 (Hvozdík, Matejka, Bulko, Klobučník, Cibik, Kunštek) 
• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 0   
• NEHLASOVAL: 0  

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/03/51-2024 

Prezídium SZFB berie na vedomie a  vypúšťa zo sledovania: 

 

• Uznesenie P-SZFB/02/32-2024 
• Uznesenie P-SZFB/02/33-2024 

• Uznesenie P-SZFB/02/35-2024 
• Uznesenie P-SZFB/02/38-2024 

 

Hlasovanie o uznesení 

• ZA: 6 (Hvozdík, Matejka, Bulko, Klobučník, Cibik, Kunštek) 

• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0   

• NEHLASOVAL: 0  

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 4 Informácia o pripravovanom medzinárodnom podujatí 05.–09.09.2024 

Bratislava; U23: Fínsko, Švédsko, Švajčiarsko, Česko; muži Slovensko, Nemecko 

 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

 

J. Hvozdík: aktuálne preposlal všetkým členom prezídia informácie od prezidenta SZFB k bodom 4  
až 7 zasadnutia. Následne  k bodu 4 informoval za prezidenta SZFB: 
- turnaj je pripravený 
- k dnešnému dňu obdržal odpovede všetkých pozvaných krajín na plánovaný septembrový turnaj  
v Bratislave. 
Zúčastnia sa: Slovensko M, Nemecko M, Česká republika U23, Švajčiarsko U23, Fínsko U23 
Nezúčastnia sa:  Švédsko U23 - po dlhom zvažovaní, do ktorého im vstúpilo viac faktorov, sa nakoniec 
rozhodli nezúčastniť sa, keďže majú v tomto roku plánované významné rozvojové aktivity, do ktorých 
primárne chcú investovať financie. 
- vzhľadom na nepárny počet účastníkov, pokračujeme vo formáte každý s každým. Celkovo  
3 zápasy/deň. 
- v počiatočnej fáze príprav sme sa rozprávali o záujme Švajčiarskeho družstva žien U23 odohrať 
priateľské zápasy s našimi ženami. Chcel by sa preto opýtať, či túto možnosť pre nenaplnenie 
predpokladaného počtu účastníkov mužského turnaja budeme zvažovať, alebo nie. Krajiny dostali  
od KRaMR zatiaľ informáciu, že sa o prípadnom ženskom turnaji bude hovoriť až po uzatvorení 
všetkých potvrdených účastníkov mužskej zložky. 
Optimálne by bolo, ak by stanovisko k záujmu organizovať aj ženské medzištátne zápasy, zaujalo 
prezídium najneskôr na tomto zasadnutí. Či k mužskému turnaju pripojiť aj ženské zápasy v počte 2 + 
zabezpečiť tréningovú jednotku pre reprezentáciu U 23 (Švajčiarsko) a ženy (Slovensko) 
- navrhuje, aby realizačný tím pre prípravu a realizáciu podujatia pozostával z členov prezídia SZFB, 
Komisie  reprezentácie a medzinárodného rozvoja, Regionálnej rady Bratislava a marketingu. Zároveň 
žiada o návrhy. 
 
J. Hvozdík: má informáciu, že Švajčiarsko U23-ženy má záujem o zápasy s našou ženskou 
reprezentáciou, tak by sme doplnili vlastne tú švédsku U23 M a nahradili to týmito zápasmi. 
- po rozhovore s prezidentom už to rieši členka KRaMR K. Klapitová 
- turnaj už je fyzicky pripravený vo význame, že máme 5 družstiev a už len počkáme na informáciu, či 
tam vieme doplniť aj dievčatá, ale v podstate tu v tejto chvíli nepotrebujeme ešte, lebo ak vieme, že 
tí tých 5 družstiev mužských príde, tak vieme, že ten turnaj chceme organizovať. 
 
J. Klobučník: informuje sa či to bude v hale na Junáckej alebo sa to dá presunúť do inej haly 
J. Hvozdík: bude to definitívne v hale na Junáckej. Je dôležité povedať aj to, že čo všetko tento 
priestor poskytuje, budú tam prenosné tribúny, ďalej vieme pripraviť spoločenské podujatie  
pre vedúcich skupín v Slovenskom olympijskom a športovom múzeu. Taktiež tu vieme mať oficiálny 
bufet, navyše je tu aj kaviareň. Je to dobré miesto. 
J. Klobučník: argumentuje malou kapacitou  to iba pre 300 – 350 ľudí  
J. Hvozdík: áno, ale už sme sa o tom bavili. Chceme mať veľké hľadiská, ktoré môžu ostať prázdne, 
kde budeme musieť riešiť nejakú účasť nejakých detských skupín?  Alebo tak ako sme hovorili,  
pri počte 300 – 350 ľudí  vieme dobre nastaviť lístkovú politiku s tým súvisiace veci.  
J. Klobučník: pýta sa ako sme na tom z finančného hľadiska. Aj nastavíme dobre ticketing, resp. s tým 
súvisiace veci, tak nám to prinajlepšom vráti nejakú malú časť, ale nemôžeme ani myslieť na to, že by 
sme sa dostali ideálne k nákladom takým, aby to nezaťažilo náš rozpočet. 
J. Hvozdík: Hovorili sme naposledy aj o tom, že akú čiastku by malo toto priniesť z hľadiska lístkov.  
V tejto chvíli nevieme aký bude mať akcia reálny výtlak. Je potrebné si uvedomiť z čoho má byť 
rozpočet zložený. Jednak je to zo štartovného lístkov prípadnej marketingovej spolupráce, ale 
zároveň aj z finančných prostriedkov na reprezentáciu, ktoré sa musia zmysluplne využiť. 
-  následne navrhuje prijať uznesenie, aby všetci členovia prezídia urobili za seba návrh na zloženie 
realizačného tímu tohto podujatia, kto všetko by tam mal byť, je možné doplniť ľudí aj z inej oblasti. 
Musíme sa pohnúť ďalej a to aj tak, že už dáme von menný zoznam, ktorý už bude pracovať celý polrok. 
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Zoznam podkladov k bodu 

• prezentované na zasadnutí + zaslané elektronickou poštou 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/03/52-2024 

 

Prezídium SZFB schvaľuje: 

• všetci členovia Prezídia SZFB navrhnú členov realizačného tímu medzinárodného podujatia 
k U23 organizovaného 05.09.2024 až 09.09.2024 v Bratislave.   

        Termín: 27.03.2024   
 

Hlasovanie o uznesení 

• ZA: 6 (Hvozdík, Matejka, Bulko, Klobučník, Cibik, Kunštek) 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 0   

• NEHLASOVAL: 0 

Výsledok  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 5 Kvalifikácia na MS Fínsko 2024 vo formáte 3+1 na Slovensku 

 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

J. Hvozdík: informoval, že materiál k bodu zaslal prezident a J. Matejka emailom všetkým členom 
prezídia, pričom k 15.03.2024 bolo prihlásených 22 mužských družstiev a 4 ženské. Kvalifikácia 
vygeneruje 1 mužské a 1 ženské družstvo. Prihlasovanie trvá, predpokladá sa okolo 30 družstiev 
(muži) a 4-6 družstiev (ženy). 
J. Matejka: potvrdil informácie, ktoré zaslal prezident dňa 01.03.2024, pričom Česká republika to 
berie ako rozvojový program a nepôjde tam reprezentácia. 
R. Cibik: požaduje do budúcna, aby sa informácie posúvali najprv medzi členmi prezídia a nie aby sme 

sa to dozvedeli najskôr z internetu, keďže sme to mali ako bod programu na tomto stretnutí a až teraz 

mali ísť informácie vonku. 

J. Matejka: nezdá sa mu správne, ak pre neho vyplynie zo zasadnutia úloha daná uznesením 
a informácie dá vonku prezident. Nerozumie tomu, nevie prečo o prezident takto urobil, bolo to 
zbytočné.   
J. Klobučník: nie je to v poriadku, že už je to vonku a je to vlastne všetko vyriešené skôr ako to 
vyriešilo prezídium. Akcia je rozbehnutá a my sa už ani nemáme k čomu vyjadrovať. Prihlasovanie je 
cez stránku 3x3 Florbal, pritom na poslednom zasadnutí sme a bavili aj o štartovnom, či bude a v akej 
výške a zrazu je všetko vyriešené. 
J. Hvozdík: vie že už to začalo, cieľom je spropagovať florbal, viac k tomu nemá čo. Po ukončení akcie 
to vieme vyhodnotiť, aký význam to pre nás malo a pod. 
R. Cibik: zhrnul to tak, že vlastne prezídium o tom nerozhodovalo 

- uvádza, že má trošku problém so štartovným, nakoľko najprv nebola vôľa, aby vôbec bolo nejaké 
štartovné, pričom teraz to organizuje súkromná firma, ktorá spolupracuje na tejto akcii so zväzom 
a štartovné je.  
- pýta sa ako budú využité prostriedky zo štartovného, pretože my ako zväz to nevieme 

- uvádza, že nebude tento bod brať na vedomie, lebo mu to príde ako obídenie celého prezídia 

J. Hvozdík: predpokladá že štartovné je  za zorganizovanie podujatia v Michalovciach 

- k poznámkam od J.Klobučníka a R.Cibika uvádza, že sú to dobré poznámky,  

- dopĺňa, že po skončení akcie si to môžeme prejsť a vyhodnotiť kvalifikáciu nielen z hľadiska toho, že 

kto sa toho zúčastnil aká veková skupina, ako to prebiehalo, čo sa týka samotnej hry, ale že aj 

organizačne, ako to vlastne bolo zabezpečené, koľko to stálo, aký je vklad SZFB, prípadne prínos pre 

SZFB. Myslí si, že trošku nás tam dostali do časovej tiesne aj z IFF, nakoľko to dali takto na poslednú 

chvíľu, lebo v podstate sme sa to dozvedeli vo februári. 

P. Bulko: žiada o zdokladovanie všetkých výdavkov na organizáciu podujatia spolu so všetkými 

daňovými dokladmi 

J. Hvozdík: na základe žiadosti p. Bulka navrhuje prijať uznesenie 

 

Zoznam podkladov k bodu 

• prezentované na zasadnutí + zaslané elektronickou poštou 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/03/53-2024 

 

Prezídium SZFB berie na vedomie:  

• informácie týkajúce sa Kvalifikácie na MS Fínsko 2024 vo formáte 3+1 na Slovensku 3 + 1 
  

Hlasovanie o uznesení 

• ZA: 2 (Hvozdík, Matejka) 

• PROTI: 4 (Bulko, Klobučník, Cibik, Kunštek) 

• ZDRŽAL SA: 0   

• NEHLASOVAL: 0 
 

Výsledok hlasovania: NESCHVÁLENÉ 
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Číslo uznesenia: P-SZFB/03/54-2024 

 

Prezídium SZFB ukladá:  

• na základe návrhu člena P-SZFB P. Bulka,  organizátorovi Kvalifikácie na MS Fínsko 2024  
vo formáte 3+1 v Michalovciach spracovať a predložiť po skončení kvalifikácie rozpočet 
kvalifikácie (príjmy/výdavky) spolu so záverečnou správou o priebehu kvalifikácie. 

        Termín: 30.04.2024   
 

Hlasovanie o uznesení 

• ZA: 6 (Hvozdík, Matejka, Bulko, Klobučník, Cibik, Kunštek) 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 0   

• NEHLASOVAL: 0 

Výsledok  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 6 Informácia o školskej florbalovej postupovej súťaži "Super Florbal Pohár"              
v sezóne 2023/2024 

 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

J. Hvozdík: oboznámil s informáciou prezidenta,  že po  zaslaní otvorených listov ohľadom organizácie 

finále školskej súťaže ZŠ a SŠ a telefonických rozhovoroch s Ministerstvom školstva, výskumu, vývoja 

a mládeže SR máme informáciu o neformálnej dohode medzi týmto ministerstvom a Ministerstvom 

cestovného ruchu a športu SR o záujme pokračovania vo finálových formátoch školských súťaží. Rieši 

sa spôsob financovania a rozsah participácie oboch ministerstiev na finálových eventoch. K stretnutiu 

s národnými zväzmi a príprave zmlúv by  malo dôjsť v priebehu nasledujúceho týždňa. 

M. Kunštek: potvrdil tieto informácie, pričom podotkol, že v týždni od 18.03.2024 – 22.03.2024 by 

malo prebehnúť stretnutie so športovým zväzmi „A kategória – školské súťaže“ na pôde ministerstva 

školstva, kde by mal byť prítomný aj štátny tajomník pre oblasť športu ministerstva školstva pán Ján 

Hrinko, spolu s vedúcim oddelenia zdravia a pohybových aktivít pánom Pavlom Smutným. Ide síce 

o nezvyčajnú situáciu, ale ako zväz ideme do toho, pričom by sme mali dostať také isté finančné krytie 

ako minulý rok navýšené o infláciu.  

- má potvrdené, že môže zabezpečovať  halu, ubytovanie, stravu a ďalšie  organizačné veci 

J. Hvozdík: podotkol, že termíny nás tlačia 

 

Zoznam podkladov k bodu 

• zaslané elektronickou poštou + prezentované na zasadnutí 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/03/55-2024 

 

Prezídium SZFB berie na vedomie: 

• informáciu prezidenta SZFB M. Kopejtka a predsedu Komisie školského florbalu M. Kunšteka 

o postupe a o záujme SZFB ďalej pokračovať v príprave finálových školských florbalových 

postupových súťaži "Super Florbal Pohár" v sezóne 2023/2024 

 

Hlasovanie o uznesení 

• ZA: 6 (Hvozdík, Matejka, Bulko, Klobučník, Cibik, Kunštek) 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 0   

• NEHLASOVAL: 0 

Výsledok  

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 7 Rôzne 

 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

J. Hvozdík: predniesol navrhovaný program prezidenta a prezídia na ďalšie obdobie, zaslaný 
prezidentom SZFB.  
 
1. Stretnutie prezidenta a hlavného metodika SZFB s vedením FTVŠ UK 18.03.2024 Bratislava - 
vzájomná spolupráca na vzdelávaní študentov FTVŠ UK v oblasti tréner florbalu - ako povinne 
voliteľného predmetu. Ďalšie pripravované stretnutie sa uskutoční aj na Pedagogickej fakulte  
v  Ružomberku- apríl 2024 

 
2. Príprava Medzinárodného dňa florbalu, odoslané pozvánky na MŠVVaM SR a obdržanie záštity 
ministerstva školstva nad celou aktivitou. 12.04.2024  počas celého dňa prebiehajúce aktivity spojené 
s florbalom, pracuje sa opäť na osobnej návšteve vedenia mesta, štátneho tajomníka MŠVVaM SR  
na jednej so zapojených škôl. 

 
3. Informácia o termínoch stretnutí v regiónoch, konferencie a Galavečer florbalových osobností, 
J. Hvozdík: opýtal sa či má niekto niečo k navrhovaným termínom uvedeným v programe stretnutí 
J. Klobučník: uviedol, že je to nahustené ale bude sa to dať zvládnuť 
 
4. Galavečer florbalových osobností: 
Realizačný tím pre prípravu a realizáciu podujatia: 
sekretariát SZFB (p. Kunšteková, p. Bukviš, p. Zámečník), marketing SZFB, 
Členovia prezídia sa mali vyjadriť k spôsobe vedenia ankety v kategóriách, ktoré nie sú vedené 
štatisticky. Zapojenosť florbalovej verejnosti ÁNO/NIE v akom rozsahu. 
J. Hvozdík: ak má niekto návrh na spôsob vedenia ankety, tak je potrebné predložiť návrh  
do 27.03.2024 
J. Hvozdík: kto sa chce pridať k organizovaniu tak nech dá vedieť do 27.03.2024 
M. Kunštek: p. Kunšteková a p. Bukviš neboli oslovení byť realizačný tím pre prípravu a realizáciu 
podujatia 
J. Hvozdík: to je príkaz podľa zmluvy 
J. Klobučník: kto bude za marketing SZFB 
J. Hvozdík: niekto s kým sa dohodnem, v tejto chvíli takú osobu nepoznám 
J. Klobučník: dopĺňa, aby bola určená osoba, ktorá bude mať na starosti Galavečer florbalových 
osobností a s ňou spojenú prípravu a realizáciu podujatia 
J. Hvozdík: súhlasí, aby J. Klobučník navrhol osobu 
 
5. V spolupráci s LK SZFB byť nápomocný pri záverečnom oceňovaní súťaží.  
Prezident SZFB:  finále MEX / Kvalifikácia MS 3+1 / ocenenie SŽ-ky Michalovce / dorastenecké MSR, 
finále školskej súťaže ZŠ a SŠ v prípade že sa uskutočnia. 
 
6. 25.03.2024 (pondelok) o 20.00 hod. je naplánované stretnutie p. Jedličku, p. Ďuríčka a p. Matejku  
s trénermi HEX a Z1 s oslovením trénerov s možnosťou spolupráce v reprezentačnom tíme ako 
asistent trénera junioriek a žien. 

 
7. Príprava trénerského prezenčného seminára počas MSR dorastencov v Trenčíne (Mrázek, Jedlička, 
Horecký, Pelegrin) 

 
8.  Herné sústredenie U19 a U17 v Ostrave(26.04.2024 – 28.04.2024) s konfrontáciou s Vitkovicami 
U17 a U19. 
 
Ďalej v bode rôzne: 
J. Matejka: informoval o situácii s trénerom reprezentácie žien M. Jedličkom, kedy v zápisnici  
so zasadnutia KRaMR došlo k prekopírovaniu starej zápisnice a nesprávnej formulácii a teda k chybám 
v písaní, v dôsledku čoho sú momentálne negatívne reakcie na komisiu,  keďže v zápisnici je nesprávne 
uvedené, že ho komisia neodporúča a na prezídiu ho odporučili za trénera ženskej reprezentácie. 
- rozhodnutie komisie sa nerodilo ľahko, ale stojí si za ním 
- ďalej uviedol, že nie je pravda, že p. Kopejtko tvrdí, že p. Jedlička musí byť trénerom ženskej 
reprezentácie. Nikto komisiu nenútil, aby tam bol p. Jedlička 
- s trénerom Jedličkom viedol dlhé rozhovory, ktoré smerovali aj na jeho komunikáciu a správanie 
- myslí si, že v momentálnej situácii lepšieho trénera nemáme 
J. Hvozdík:   pýta sa o čo ide a ako to všetko vlastne vzniklo 
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P. Bulko: ozrejmil, že na stránke zväzu sa v sekcii KRaMR objavili nejaké zápisnice z rokovania komisie 
a v tých zápisniciach sú uvedené úplne protichodné veci oproti tomu, čo nám bolo povedané  
na prezídiu.  
R. Cibik: opýtal sa, čo sa zmenilo počas tých 2 alebo 3 týždňov, keď najprv ho všetci jednohlasne 
neodporúčali a potom ho všetci jednohlasne odporúčali, lebo tam tie argumenty pri tom 
neodporúčaní sú celkom vážne 
- uvádza, že čo sa týka odbornosti p. Jedličku, s tým problém nemá nikto. 
J. Hvozdík:  uviedol, že nejaké výhrady voči správaniu trénera boli aj predtým, zazneli aj  
na predchádzajúcom prezídiu a bude to riešené v tej konkrétnej zmluve 
- pýta sa J. Matejku, či je to v tejto chvíli len nesúlad v tom význame, že je to prekopírovaná stará 
zápisnica. 
J. Matejka: potvrdil, že je to tak a  vykonajú nápravu 
 
K zaslanej otázke p. Bulka k ochrane osobných údajov: 

R.Cibik: v klube to majú zadefinované a bolo by dobré dať to od novej sezóny do predpisov súťaží 
- z vlastných skúseností vie aké náročné je vypracovať takýto materiál 
-P. Vrábeľ: stručne informoval o zákone o ochrane osobných údajov, u nich v klube to majú vyriešené 
na prihláškach do klubu 
- existujú firmy, ktoré sa zaoberajú výhradne len ochranou osobných údajov a na základe požiadaviek 
vedia pripraviť v súlade so zákonom materiály pre jednotlivé organizácie 
M. Kunštek: informoval, že na propozíciách k školským súťažiam ako aj na prihláškach to majú  
J.Hvozdík: podľa reglementu Extralíg MEX, HEX má práva SZFB s.r.o. (v zmluve medzi SZFB a SZFB 
s.r.o. je ustanovenie, že podpisom zmluvy sa automaticky udeľuje SZFB, klubom MEX a HEX právo  
na vyhotovovanie obrazového, obrazovo-zvukového materiálu,...) 
- celkovo to určite budeme musieť ešte upraviť, aj vzhľadom na to, že toto nie je úplne jednoduchá vec 
( napr. na dverách každej haly by malo najneskôr od budúcej sezóny byť viditeľné upozornenie, že 
účastník zápasu (hráč, funkcionár, divák, atd.) vstupuje do priestoru, v ktorom môže byť zápas, vrátane 
hľadiska nahrávaný, foto vyhotovovanie atď. a vstupom tak udeľuje automaticky súhlas. 
- môžeme s tým začať na záverečných turnajoch mládeže 
 
K zaslaným ponukám od R. Cibika: 

1.) Blindsave brankári reprezentácie 
2.) Rozhodcovia od sezóny 24/25 -  Ponuka od spoločnosti SPORTAGON, ktorá od tejto sezóny oblieka 
aj rozhodcov v Českom florbale. 

J. Klobučník: uviedol, že podľa predchádzajúcej zmluvy boli 3 výstroje pre mužov a ženy 

J. Hvozdík: musí sa pozrieť na rozsah aktuálne platnej zmluvy so spoločnosťou Exesport a dá vedieť 

R. Cibik: záleží od toho ako je opcia zadefinovaná v zmluve 

 

Na základe úlohy z ostatného zasadnutia prezídia, kedy vyplynula na základe komunikácie 
s viceprezidentom p. Hvozdíkom úloha pre J. Klobučníka v znení: 
„Vykonať prieskum trhu v oblasti mobilnej športovej aplikácie a predložiť pripadne konkrétnu cenovú 
ponuku od spoločnosti Eliterro na najbližšom stretnutí prezídia t.j. 18.03.2024. 
J.Klobučník: informoval o splnení úlohy, pričom členom zaslal elektronicky všetky informácie 

Predložil ponuky: 

1. S paušálnym prenájmom a s modulovým systémom od spoločnosti - choicely z Fínska 
2. Modulový systém, bez paušálnej ceny – spoločnosť z Veľkej Británie 
3. Spoločnosť Eliterro, ktorá nás oslovila.  
J. Hvozdík: dal za úlohu J. Klobučníkovi dohodnúť pracovné stretnutie k ponuke č. 3 na štvrtok 

21.03.2024 a pripraviť body spolupráce 

 

Viceprezident SZFB o 20:52 po vyčerpaní všetkých bodov programu zasadnutie prezídia ukončil. 
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SCHVÁLENÉ UZNESENIA 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/03/48-2024 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• za overovateľa zápisnice Miroslava Kunšteka a za zapisovateľa zápisnice Pavla Vrábeľa 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/03/49-2024 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• program zasadnutia P-SZFB s navrhovanými zmenami: 

 
1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 
2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 
3. Správa o plnení uznesení 
4. Informácia o pripravovanom medzinárodnom podujatí 05.09. – 08.09.2024 Bratislava;  

U23: Fínsko, Švédsko, Švajčiarsko, Česko; muži Slovensko, Nemecko 
5. Kvalifikácia na MS Fínsko 2024 vo formáte 3+1 na Slovensku 
6. Informácia o školskej florbalovej postupovej súťaži "Super Florbal Pohár" v sezóne 

2023/2024 
7. Rôzne 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/03/50-2024 

Prezídium SZFB 
c) berie na vedomie 

Plnenie úlohy v zmysle Uznesenia P-SZFB/12/087-2023: prezident SZFB Martin Kopejtko 
na Konferencii SZFB dňa 01.07.2023 vo Zvolene v bode č. 6 programu „Správa o činnosti 
prezidenta a prezídia“  v rámci prezentácie odprezentoval  prítomným dokument „Nová 
dekáda florbalu“.  
Stav: nesplnené 

d) schvaľuje 
Nový termín splnenia úlohy v nadväznosti na projekt Floorball Fit For Future: priebežne  
zodpovední: prezídium SZFB 

      Stav: plnené priebežne – úloha trvá 
 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/03/51-2024 

Prezídium SZFB berie na vedomie a  vypúšťa zo sledovania: 

• Uznesenie P-SZFB/02/32-2024 

• Uznesenie P-SZFB/02/33-2024 
• Uznesenie P-SZFB/02/35-2024 

• Uznesenie P-SZFB/02/38-2024 
 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/03/52-2024 

Prezídium SZFB schvaľuje: 

• všetci členovia Prezídia SZFB navrhnú členov realizačného tímu medzinárodného podujatia 
k U23 organizovaného 05.09.2024 až 09.09.2024 v Bratislave.   

        Termín: 27.03.2024   
 
 

Číslo uznesenia: P-SZFB/03/54-2024 

Prezídium SZFB ukladá:  

• na základe návrhu člena P-SZFB P. Bulka  organizátorovi Kvalifikácie na MS Fínsko 2024  
vo formáte 3+1 v Michalovciach spracovať a predložiť po skončení kvalifikácie rozpočet 
kvalifikácie (príjmy/výdavky) spolu so záverečnou správou o priebehu kvalifikácie. 

        Termín: 30.04.2024   
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Číslo uznesenia: P-SZFB/03/55-2024 

Prezídium SZFB berie na vedomie: 

• informáciu prezidenta SZFB M. Kopejtka a predsedu Komisie školského florbalu M. Kunšteka 

o postupe a o záujme SZFB ďalej pokračovať v príprave finálových školských florbalových 

postupových súťaži "Super Florbal Pohár" v sezóne 2023/2024 

 

 

 

NESCHVÁLENÉ UZNESENIA 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/03/53-2024 

Prezídium SZFB berie na vedomie:  

• informácie týkajúce sa Kvalifikácie na MS Fínsko 2024 vo formáte 3+1 na Slovensku 3 + 1 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Výkonný viceprezident SZFB – Juraj Hvozdík  

Zapisovateľ – Pavol Vrábeľ  

Overovateľ – Miroslav Kunštek  

 


